

MAJOR CORPORATE EVENTS

大事回顧

2008 MAY 五月

PYI donated in excess of HK\$6 million to relief work of the mass earthquake in Sichuan Province. The donation came from staff in Hong Kong and the Mainland, together with a 2:1 matching fund and top-up program by the Group companies.

保華集團捐出超過600萬港元，以支援四川大地震之賑災工作。善款來自香港及國內員工的捐款、集團推出的員工捐款雙倍配對計劃，再加上旗下各公司的額外捐款。

JUL 七月

Yellow Sea Crossing of Yangkou Port was completed. It is 12.6 km long and 11 m wide.

洋口港黃海大橋全線貫通。黃海大橋全長12.6公里，橋面淨寬11米。

SEP 九月

PYI entered into a conditional agreement to invest 51% in Yichang Port Group in Hubei Province.

保華集團簽訂有條件協議，投資於湖北省的宜昌港務集團51%之股本權益。

OCT 十月

Yangkou Port declared soft open.

洋口港初步通航。

NOV 十一月

Nantong International Trade Center topped out. The tower covers a gross floor area of 80,000 sq m and rises to 165 m with 37 storeys. It is the first 5A-Grade A office building in Nantong.

南通國際貿易中心封頂。項目總建築面積近8萬平方米，樓高37層，總高度165米，為南通市首個5A甲級辦公室大樓。



DEC 十二月

The construction of Jiaxing Feeder Port commenced. The project is expected to complete and to operate by March 2010.

嘉興內河港工程建設正式展開，預料2010年3月竣工投產。

2009 APR 四月

PYI injected 60% of the new capital into Yichang Port Group for its 51% equity stake.

保華集團就投資於宜昌港務集團51%股權，支付增資額其中60%。

JUN 六月

Shareholders of PYI approved the proposal of 2 for 1 rights issue.

保華集團股東批准每1股供2股集資計劃。

PYI acquired 25% interest in Jiangyin Sunan International Container Terminal.

保華集團購入江陰蘇南國際集裝箱碼頭之25%股權。

JUL 七月

PYI completed rights issue and raised HK\$362 million.

保華集團完成供股，成功集資3.62億港元。

